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Pan
Janusz Dgbczyriski
Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjq migdzysesyjnq w sprawie pzebudowy ul. Sowiej upzejmie
informuje, i2 w tegorocznym bud2ecie miasta nie zostalo ujqte zadanie inwestycyjne pn. ,,Pzebudowa
drog gminnych", niemniej zamiezamy je uwzglgdnid w planach inwestycyjnych na lata kolejne.

Przy ustalaniu corocznego zakresu zadai zglaszanych do projektu uchwaly bud2etowej
kierujemy siq nadzqdnym celem - poprawE bezpieczeristwa i infrastruktury drogowej
miasta, a inwestycje drogowe sq niezwykle kosztowne do realizacji - wybierane sE w oparciu
o obiektywne kryterium uzyskania optymalnych rezultat6w pzy mo2liwym do udzwignigcia nakladzie
finansowym oraz pod kqtem mo2liwo6ci uzyskania dofinansowania ze 2r6del zewnettznych.
Ostatecznie jednak to Rada Miasta Woclawek uchwalajqc corocznie bud2et decyduje, kt6re zadania
inwestycyjne bgdq realizowane.
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Do wiadomoSci:

1 . Pzewodniczqcy Rady Miasta
2. Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr, ds. 0P1K.0003.94.2023
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